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SECRETAR GENERAL
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 19.02.2020
cu ocazia ședinței ordinare din data de 19.02.2020, ședință care a avut loc în sala de ședințe a Consiliului Local al

orașului Pucioasa

Au participat următorii consilieri:
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Dobrici Gheorghe
5. Grigoroiu Monica
6. Hantăr Ana Maria
7. Ianeț Constantin
8. Ivașcu Dragoș Ion
9. Mateoiu Roxana
10. Miu Vasile
11. Popa Constantin Tiberiu
12. Roșoiu Daniela Cerasela
13. Sprinceană Eugen Dănuț
14. Trifu Marius Robertino
15. Voicu Emilia Romelia

A fost absent: domnul consilier Trandafir Dorel Ioan.
Ședința a fost deschisă de doamna secretar general al orașului Pucioasa, doamna jr. Catană Elena care

precizează că ședința a fost convocată de primarul orașului Pucioasa prin Dispoziția nr.278/13.02.2020 și că din
consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru desfășurarea ședinței.
Apoi, îl roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi și s-o supună la vot.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi. Propune suplimentarea ordinii de zi cu
următoarele 3 proiecte:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului minimal de activități aferente perioadei ianuarie -
septembrie 2020, ce urmează a fi realizat de Centrul Cultural European al orașului Pucioasa;

2. Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de consultanță, asistență și reprezentare juridică a S. C.
Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP .S R. L. încheiat cu Cabinetul Individual de Avocatură
"Adrian Chițescu", în anul 2020 și aprobarea încheierii unui contract de consultanță, asistență și reprezentare
juridică a S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP .S R. L. cu Cabinetul Individual de
Avocatura "Marinela Bălălău".

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ordine și siguranță publică al orașului Pucioasa.
Ordinea de zi, împreună cu propunerea de suplimentare a ordinii de zi sunt supuse la vot și sunt aprobate

cu unanimitate de voturi.
În continuare, doamna secretar general supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței

extraordinare din 20.01.2020. Întreabă dacă sunt observații pe marginea procesului verbal. Nu sunt. Procesul verbal
al ședinței extraordinare din 20.01.2020 este supus la vot și este aprobat cu 10 voturi „ PENTRU ” și 5 „
ABȚINERI ” - doamna consilier Arjan Laurenția, doamna consilier Brebene Marinela, domnul consilier Budoiu
Ion, domnul consilier Miu Vasile și doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela, consilieri locali care nu au fost
prezenți la ședința extraordinară din 20.01.2020 și un consilier absent (domnul consilier Trandafir Dorel Ioan).

Apoi doamna secretar general supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare
din 22.01.2020. Întreabă dacă sunt observații pe marginea procesului verbal. Nu sunt. Procesul verbal al ședinței
extraordinare din 22.01.2020 este supus la vot și este aprobat cu 12 voturi „ PENTRU ” și 3 „ ABȚINERI ” -
doamna consilier Arjan Laurenția, domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion și domnul consilier Popa Constantin Tiberiu,
consilieri locali care nu au fost prezenți la ședința extraordinară din 22.01.2020 și un consilier absent (domnul
consilier Trandafir Dorel Ioan).
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În continuare, doamna secretar general supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței
ordinare din 31.01.2020. Întreabă dacă sunt observații pe marginea procesului verbal. Nu sunt. Procesul verbal al
ședinței ordinare din 31.01.2020 este supus la vot și este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor locali
prezenți.

La ședința Consiliului Local participă cetățeni din Asociația de locatari din Aleea Ardealului, care exprimă
nemulțumirea pentru tăierea teiului de pe spațiul verde și care solicită insistent să nu se permită crearea unei căi de
acces pe spațiul verde pentru cei care sunt proprietarii caselor.

Domnul Cantaragiu spune că a trimis o notificare nu știe dacă a ajuns la consilieri. Aici e spațiul verde.
Domnul Cantaragiu solicită să se planteze alți tei, acolo unde s-a tăiat.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că va planta tei, imediat ce se poate. A înțeles și nu se

va mai reveni asupra cererii de creare a unei căi de acces pe acolo. Spune că acolo domnul Cantaragiu a turnat o
alee pe domeniul public pentru care nu are acordul Consiliului Local.

Dvs., spune domnul primar ing. Ana Constantin Emilian vă apărați interesul personal folosind Asociația de
locatari. Nici dvs. nu sunteți în ordine pentru că nu aveți aprobare pentru aleea turnată.

Un alt cetățean spune că are informații că se dorește să se construiască o alee de acces.
Doamna Ștefănescu întreabă de ce a fost tăiat acel tei? La solicitarea cui s-a tăiat?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că s-a respectat procedura legală.
Doamna Ștefănescu spune că s-a tăiat la solicitarea celor care dorec să amenajeze o cale de acces, cale de

acces cu care nu sunt de acord.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că va ține cont de dorința locuitorilor.
Doamna Ștefănescu spune că a aflat că se dorește crearea unei căi de acces pentru decongestionarea

traficului.
Doamna Ștefănescu spune că locatarii nu sunt de acord.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că centrala de la Aleea Ardealului nu este a noastră.

Numai echipamentele sunt ale Primăriei.
Cetățenii întrebă dacă s-au tăiat echipamentele, de ce nu au venit să facă curat? Pe banii locatarilor s-au

făcut cele necesare acolo. Tot angajații Primăriei au venit și au tăiat echipamentele. Cu acel drum am mai avut
probleme și ne-ați ajutat. Vă rugăm, să ne ajutați și acum.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că pe ordinea de zi este un proiect care privește și
reabiliatrea Grădiniței și a cartierului dvs. La momentul respectiv, vom veni la fața locului și vom discuta să vedem
ce doriți. Un proiect pe care-l începi, cu scriere, cu semnare, durează 3 ani. E un proiect depus în 2018, iar acum
vom organiza licitația.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că vom planta copaci, nu vom creea o cale de acces, iar
când vom ajunge la proiectul tehnic o să discutăm cu dvs. legat de calea de acces de la variantă.

Oamenii spun că au tăiat plasa de sârmă și au furat tot de acolo.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că va repara plasa de sârmă.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că săptămâna viitoare vor fi invitați la discuții legat de

rețeaua de apă.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că teiul a fost tăiat pentru că era uscat, iar ceea ce s-a

mai discutat de acestă cale de acces, nu va fi de acord cu crearea ei.
Domnul Mărășescu - cetățean al orașului Pucioasa, spune că are neânțelegeri cu poliția națională și dorește

o întâlnire cu comandantul și și domnul primar, întâlnire pe care domnul primar o stabilește pentru luni.
Nu mai sunt alte discuții
Președinte de ședință este doamna consilier Voicu Emilia Romelia.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Raport privind activitatea Poliției Locale Pucioasa,

desfășurată în perioada 1.01.2019-31.12.2019.”
Prezintă domnul Dan Cătălin Bogdan - șef serviciu Poliția Locală.
Domnul Dan Cătălin Bogdan spune că poliția locală este formată din 2 compartimente: circulație rutieră - 3

lucrători și ordine publică - 6 lucrători. S-a mers mai mult pe îndrumare. Au fost 45 de accidente, 48 de persoane
rănite ușor.

A colaborat cu instituțiile de învățământ la orele de intrare la școală. Întâmpinăm probleme cu conducătorii
auto care vor să intre în „ magazin ” cu automobilul și nu se respectă indicatoarele de circulație.

Pe ordine publică am făcut acțiuni împreună cu Poliția Națională, la Omnia sau bl. 103.
Sunt oameni care crează disconfort celor care locuiesc acolo și-și văd de treabă.
Cu conducătorii de atelaje am rezolvat problema. Au fost aplicate 152 de sancțiuni, 10 au fost contestate,

toate contestațiile au fost respinse, pentru că procesele - verbale au fost întocmite corect. Ne hărțuiește pe stradă
atunci când aplicăm amenzi - dl. Ion Neculae.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că este vina Poliției Locale.
Domnul Dan Cătălin Bogdan spune că are o colaborare bună cu Poliția Națională.
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Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că este foarte nemulțumit de acest serviciu, deoarece au
toate dotările necesare, dar acest serviciu nu poate funcționa nicio secundă „ fără să-l întorc cu o cheiță ”. Colegii
tăi, Bogdan, nu-și fac treaba. Nu a fost nicio zi în care să nu-mi creați o stare disconfort psihic, asistă impasibili la
tot felul de lucruri anapoda. Dacă nu vă restartați, o să desființez Poliția Locală.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion, spune că ar trebui ca Poliția Locală să meargă în parc pentru că
vremea se va încălzi și se va începe consumul de semințe, băuturi alcoolice, etc.

Oamenii sunt nemulțumiți de amenzi, se trec cu vederea anumite lucruri care nu trebuie trecute. Dacă omul
știe că va lua amendă nu va mai face acest lucru, spune doamna consilier Voicu Emilia Romelia.

Probleme, spune domnul Dan Cătălin Bogdan, sunt și datorită lipsei locurilor de parcare.
Nu sunt discuții.
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind revocarea HCL

nr.191/31.10.2019 privind modificarea și completarea Anexei nr.1 din HCL nr. 161/25.09.2019 privind desemnarea
reprezentanților Consiliului Local al Orașului Pucioasa în Consiliile de Administrație ale Unităților de Învățământ
Preuniversitar de Stat, precum și în Consiliul de Administrație al Clubului Copiilor Nicolae Mateescu din Orașul
Pucioasa, pentru anul școlar 2019-2020. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale și anume
comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că este vorba despre Liceul Tehnologic unde în Legea
nr. 1/2011 scrie că în Consiliul de Administrație al unităților de învățământ trebuie să aibă 2 reprezentanți ai
Consiliului Local, Ordinul Ministrului numai 1 reprezentant, ori actul normativ cu putere superioară este legea.
Aspectele au fost sesizate și de Inspectoratul Școlar Dâmbovița, care a solicitat modificarea Hotărârii Consiliului
Local.

Alte discuții nu mai sunt.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind revocarea HCL nr.191/31.10.2019 privind modificarea și completarea Anexei nr.1 din HCL nr.
161/25.09.2019 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al Orașului Pucioasa în Consiliile de
Administrație ale Unităților de Învățământ Preuniversitar de Stat, precum și în Consiliul de Administrație al
Clubului Copiilor Nicolae Mateescu din Orașul Pucioasa, pentru anul școlar 2019-2020 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea creditelor de
angajament ale bugetului de venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2020-2023, conform Anexei nr. 1 și nr.
2. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei juridice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de urbanism
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale și anume
comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef dă explicațiile necesare. Spune că s-au făcut credite de
angajament în Anexa 1 - acțiunile multianuale pentru perioada 2020 - 2021, iar în Anexa 2 - credite de angajament
pentru acțiuni multianuale 2020 - 2023 aferente proiectelor europene.

Apoi domnul ing. Hosszu Mihail prezintă referatul de specialitate nr. 3 546/11.02.2020.
Domnul consilier Budoiu Ion întrebă dacă există un procent sau limitare a acestor credite?
Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că nu a găsit în legislație, dar în bugetele anilor viitori

trebuie înscrise obligatoriu în primul rând aceste credite de angajament.
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea creditelor de angajament ale bugetului de venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2020-
2023, conform Anexei nr. 1 și nr. 2 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local de
venituri și cheltuieli și al bugetului instituțiilor publice finanțate din subvenții și venituri proprii pe anul 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Prezintă fiecare buget, pentru fiecare
instituție publică.

Alte discuții nu mai sunt



4

Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre
privind aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli și al bugetului instituțiilor publice finanțate din subvenții
și venituri proprii pe anul 2020 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea Nomenclatorului
stradal al orașului Pucioasa. ”

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de urbanism
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef dă explicațiile necesare.
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea Nomenclatorului stradal al orașului Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea dreptului de trecere
pe terenul ce aparține domeniului public al UAT oraș Pucioasa aferent Grădiniței nr.5, situată în orașul Pucioasa,
cart. Glodeni nr. 25 în vederea folosirii pentru execuție racord la rețeaua de canalizare de la proprietatea d-nei
Baboi Eugenia, la căminul existent pe strada învecinată conform autorizației de construire nr. 62 din 02.07.2019. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei juridice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de urbanism
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna jr. Neagu Daniela - inspector administrare patrimoniu dă explicațiile necesare. Spune că prin acest
proiect de hotărâre se permite trecerea pe domeniul public - aferent Grădiniței nr. 5 Pucioasa pentru a se executa
racord la rețeaua de canalizare, de la proprietatea doamnei Baboi Eugenia la căminul existent pe strada învecinată.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea dreptului de trecere pe terenul ce aparține domeniului public al UAT oraș Pucioasa aferent
Grădiniței nr.5, situată în orașul Pucioasa, cart. Glodeni nr. 25 în vederea folosirii pentru execuție racord la rețeaua
de canalizare de la proprietatea d-nei Baboi Eugenia, la căminul existent pe strada învecinată conform autorizației
de construire nr. 62 din 02.07.2019 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe
construită din fondurile ANL și anume apartamentul nr.15 , bl.2 ANL, str. Rândunelelor , conform anexei nr. 1. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale și anume
comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Matei Andreea dă explicațiile necesare.
Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că, proiectul respectă ordinea de prioritate de pe listă.
Alte discuții nu mai sunt
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind repartizarea unei locuințe construită din fondurile ANL și anume apartamentul nr.15 , bl.2 ANL, str.
Rândunelelor , conform anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind actualizarea anuală a chiriilor
pentru locuințe destinate tinerilor, în regim de închiriere, realizate prin Agenția Natională pentru Locuințe, precum
și virarea sumei reprezentând recuperarea investiției din chiria calculată în contul Agenției Naționale pentru
Locuințe. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale și anume
comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Matei Andreea dă explicațiile necesare. Precizează că anual, chiria se stabilește de către
administrația locuințelor, modalitatea de calcul s-a făcut conform Anexei nr. 16 din Hotărârea Guvernului nr.
962/2001 privind Normele metodologice pentru punerea în aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 privind ANL.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind actualizarea anuală a chiriilor pentru locuințe destinate tinerilor, în regim de închiriere, realizate prin
Agenția Natională pentru Locuințe, precum și virarea sumei reprezentând recuperarea investiției din chiria calculată
în contul Agenției Naționale pentru Locuințe și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente
navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr.
135/29.08.2018 privind necesitatea aprobării documentației tehnico economice în faza de Studiu de fezabilitate,
precum și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții CONSTRUIREA ȘI DOTAREA
GRĂDINIȚEI "PRICHINDEL" DIN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ÎMBUNĂTĂȚIREA SPAȚIILOR PUBLICE
URBANE DIN ZONĂ. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei juridice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de urbanism
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale și anume
comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef dă explicațiile necesare. Precizează că prin HCL nr.
135/29.08.2018 s-a aprobat documentația tehnico - economică în faza Studiu de Fezabilitate precum și indicatorii
tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „ Construirea și dotarea Grădiniței „Prichindel” din orașul
Pucioasa și îmbunătățirea spațiilor publice urbane din zonă și anume: valoarea totală - inclusiv TVA -
17.352.927,97 lei din care construcții montaj (C+M) inclusiv TVA - 11.554.094,08 lei, valoarea totală a
obiectivului de investiții fără TVA - 14.599.344,92 lei din care construcții montaj (C+M) fără TVA - 9.709.323,60
lei, valoare ce urmează a fi modificată datorită legislației construcțiilor, respectiv Ordonanța Guvernului nr.
114/2018 după cum urmează:

- valoarea totală inclusiv TVA - 19.840.165,92 lei;
- construcții montaj (C+M) inclusiv TVA - 14.007.947,49 lei;
- valoarea totală fără TVA - 16.693.082,44 lei;
- construcții montaj (C+M) fără TVA - 11.771, 44 lei.
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre privind

modificarea HCL nr. 135/29.08.2018 privind necesitatea aprobării documentației tehnico economice în faza de
Studiu de fezabilitate, precum și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții CONSTRUIREA
ȘI DOTAREA GRĂDINIȚEI "PRICHINDEL" DIN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ÎMBUNĂTĂȚIREA SPAȚIILOR
PUBLICE URBANE DIN ZONĂ și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea reabilitării
proiectului '' REABILITAREA, MODERNIZAREA ȘI DOTAREA BIBLIOTECII ORĂȘENEȘTI ȘI
REABILITAREA, MODERNIZAREA ȘI EXTINDEREA SISTEMULUI DE SUPRAVEGHERE VIDEO DIN
ORAȘUL PUCIOASA" și a cheltuielilor legate de aceasta. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei juridice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de urbanism
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale și anume
comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef dă explicațiile necesare:
- valoare proiect - 3.186.473,30 lei cu TVA;
- valoare totală eligibilă - 2.800.276,50 lei cu TVA;
- valoare totală neeligibilă - 386.196,80 lei cu TVA;
- contribuție oraș Pucioasa - 442.202,33 lei cu TVA;
- cheltuieli neeligibile - 386.196,80 lei cu TVA;
- contribuția de 2% din valoarea eligibilă - 56.005,53 lei cu TVA.
Nu sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea reabilitării proiectului '' REABILITAREA, MODERNIZAREA ȘI DOTAREA BIBLIOTECII
ORĂȘENEȘTI ȘI REABILITAREA, MODERNIZAREA ȘI EXTINDEREA SISTEMULUI DE
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SUPRAVEGHERE VIDEO DIN ORAȘUL PUCIOASA" și a cheltuielilor legate de aceasta și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului
"CONSTRUIRE 3 BLOCURI CU LOCUINȚE SOCIALE ÎN ORAȘUL PUCIOASA ȘI ÎMBUNĂTĂȚIREA
SPAȚIILOR PUBLICE URBANE DIN ZONĂ " și a cheltuielilor legate de acesta. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei juridice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de urbanism
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale și anume
comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef dă explicațiile necesare, prezintă referatul nr.3674/12.02.2020 și
valorile proiectului: valoare totală -20.252.517,32 lei cu TVA, valoare totală eligibilă - 20.252.517,32 lei cu TVA,
contribuție oraș Pucioasa, 405.050,35 lei cu TVA din care 2% din valoarea eligibilă 405.050,35 lei cu TVA

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea proiectului "CONSTRUIRE 3 BLOCURI CU LOCUINȚE SOCIALE ÎN ORAȘUL PUCIOASA
ȘI ÎMBUNĂTĂȚIREA SPAȚIILOR PUBLICE URBANE DIN ZONĂ " și a cheltuielilor legate de acesta și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului
"CONSTRUIREA ȘI DOTAREA GRĂDINIȚEI "PRICHINDEL" DIN ORAȘUL PUCIOASA ȘI
ÎMBUNĂTĂȚIREA SPAȚIILOR PUBLICE URBANE DIN ZONĂ " și a cheltuielilor legate de acesta. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei juridice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de urbanism
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale și anume
comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef dă explicațiile necesare, prezintă referatul nr.3702/13.02.2020
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea proiectului "CONSTRUIREA ȘI DOTAREA GRĂDINIȚEI "PRICHINDEL" DIN ORAȘUL
PUCIOASA ȘI ÎMBUNĂTĂȚIREA SPAȚIILOR PUBLICE URBANE DIN ZONĂ " și a cheltuielilor legate de
acesta și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea încetarii
Contractului de consultanță, asistență și reprezentare juridică a UAT orașul Pucioasa și a autorităților administrației
publice locale încheiat cu Cabinetul Individual de Avocatură "Adrian Chițescu", în anul 2020 și aprobarea
încheierii unui contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a u.a.t. Orașul Pucioasa și a autorităților
administrației publice locale cu Cabinetul Individual de Avocatură "Marinela Bălălău". ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei juridice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că domnul avocat Chițescu a devenit incompatibil și s-
a suspendat, doamna Bălălău este colaboratoare.

Domnul consilier Budoiu Ion spune că Ordonanța Guvernului nr. 26/2012 precizează că „ în condiții
temeinic justificate ” se pot încheia contracte și aici nu găsește temeinicia justificată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că doamna jr. Radu Veronica are 84 de dosare în lucru,
avizează de legalitate toate contractele, inclusiv pe cele pe fonduri europene, iar cei de la impozite și taxe se ocupă
de acțiunile ce privesc acest compartiment și de executare silită.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea încetarii Contractului de consultanță, asistență și reprezentare juridică a UAT orașul Pucioasa și a
autorităților administrației publice locale încheiat cu Cabinetul Individual de Avocatură "Adrian Chițescu", în anul
2020 și aprobarea încheierii unui contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a u.a.t. Orașul Pucioasa
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și a autorităților administrației publice locale cu Cabinetul Individual de Avocatură "Marinela Bălălău" și este
aprobat cu 14 voturi „ PENTRU ” și o „ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion.

Se trece la punctul 15 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ordine și
siguranță publică al orașului Pucioasa. ”

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei juridice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea Planului de ordine și siguranță publică al orașului Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 16 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea programului
minimal de activități aferente perioadei ianuarie - septembrie 2020, ce urmează a fi realizat de Centrul Cultural
European al orașului Pucioasa. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare.
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea programului minimal de activități aferente perioadei ianuarie - septembrie 2020, ce urmează a fi realizat
de Centrul Cultural European al orașului Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 17 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de
consultanță, asistență și reprezentare juridică a S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa SCUP .S R.
L. încheiat cu Cabinetul Individual de Avocatură "Adrian Chițescu", în anul 2020 și aprobarea încheierii unui
contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a S. C. Servicii Comunitare de Utilități Publice Pucioasa
SCUP .S R. L. cu Cabinetul Individual de Avocatura "Marinela Bălălău". ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei economice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei juridice și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Voicu Emilia Romelia - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre privind

încetarea Contractului de consultanță, asistență și reprezentare juridică a S. C. Servicii Comunitare de Utilități
Publice Pucioasa SCUP .S R. L. încheiat cu Cabinetul Individual de Avocatură "Adrian Chițescu", în anul 2020 și
aprobarea încheierii unui contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a S. C. Servicii Comunitare de
Utilități Publice Pucioasa SCUP .S R. L. cu Cabinetul Individual de Avocatura "Marinela Bălălău" și este aprobat
cu 14 voturi „ PENTRU ” și o „ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion.

În continuare doamna secretar general jr. Catană Elena prezintă adresa nr. 250/27.01.2020, însoțită de
Decizia nr. 17/1/2018 de prelungire a teremenului pentru realizarea măsurilor dispuse prin Dispoziția nr.
17/19.06.2018 emisă de Curtea de Conturi pentru U. A. T. Orașul Pucioasa. Spune că este vorba despre măsurile
dispuse de Curtea de Conturi ca urmare a auditului din 2018 - este vorba de cursurile de perfecționare din unitățile
de învățământ de pe raza orașului Pucioasa, s-a dfispus generalizarea verificărilor și informarea Curții de Conturi.
Termenul a fost prelungit până la data de 31.03.2020.

Apoi, prezintă adresa nr. 5 602/19.12.2019, Decizia nr. 38/2019 și Raportul de control nr. 27 491/
29.11.2019, care a avut ca obiect - „ verificări cu privire la gestionarea elementelor patrimoniale ale entității
(Branșamente apă 2014, 2015, 2016). Termenul de realizare a măsurilor dispuse prin decizia nr. 38/2019 este
30.06.2020.

Alte discuții nu mai sunt.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
VOICU EMILIA ROMELIA

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


